
file:////C12.ufd.dep.nett/uz$/Regjeringen.no/Høringsuttalelse%20barnehage.htm

Fra: Udnes Utebarnehage [udnesutebarnehage@gmail.com] 
Sendt: 18. desember 2007 08:01 
Til: Postmottak KD 
Emne: Høringsuttalelse barnehage 
Vi som driver en liten barnehage I Nes Kommune på Romerike er bekymret for hva vi får av tilskudd 
hvis dette går igjennom. Pr i dag så vet vi hva vi får fra staten. Det er helt greit, så mange timer i 
barnehagen gir så mange penger etter et oversiktlig og greit system pr barn.
Det vi får fra kommunen vet vi ikke hva er, har ingen oversikt over sum pr barn. Får ingen oversikt fra 
kommunen over hvor mye vi kan regne med i støtte neste år. Skal lage budsjetter, ansette folk osv. 
men har ingen oversikt over inntektene. Dette er en helt umulig måte å jobbe  på.
Hvis kommunene skal ha hele dette ansvaret er vi redd dette går utover oss private. De prioriterer de 
kommunale barnehagene først i andre sammenhenger, så da kommer de nok til å gjøre dette i denne 
saken også.
Hvordan skal vi vite hva vi skal drive for, når det ikke er et oversiktlig økonomisk system på inntektene 
våre. Vi har ansatte og barn vi skal ta vare på. 
Vi vil bruke tiden vår sammen med barna, men vi må vite våre økonomiske rammer for drift.
 
Hilsen 
Udnes Utebarnehage
Hvamsmoen
c/o Kristin Mykjåland
Udnesvegen
2150 Årnes
 
Telefon 46 90 67 47
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